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PROTOKÓŁ Nr  XXVI/2020 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 24 września 2020 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Obecnych 17 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Andrzej Grobelny, Ewa Ogrodzińska, Wojciech Stypa i Krzysztof Zawada. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27.08.2020 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2020-2029. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek oraz udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Raciborki” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Trzesieka II” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Szczecińska” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Obszaru Miasta Szczecinek na lata 

2019-2026. 

12. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto Szczecinek udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z 

tych obiektów. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

utworzonej w ramach Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych. 

14. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na 

uchwałę Nr L/427/2017 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

15. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

17. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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18. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

19. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27.08.2020 r. 

W  głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła protokół z w/w sesji. 

 

Ad. 3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i  0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/245/2020  

 sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2020-2029. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 2 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw”. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  14 głosami „za”, przy 3  głosach „wstrzymujących się” i 0 

głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/246/2020  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2020-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek oraz udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/247/2020  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek oraz udzielenia bonifikaty  

od ceny sprzedaży. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji  Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 2 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw”. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

 poprosił o wyłączenie go od udziału w glosowaniu, ponieważ uchwała dotyczy jego osoby. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą, 

 w głosowaniu weźmie udział 16 radnych. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i  0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/248/2020  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Raciborki” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 
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Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

 omówił uchwałę i przedstawił jej uzasadnienie. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

 poprosiła o wyłączenie jej od udziału w głosowaniu. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą; 

 w głosowaniu weźmie udział 16 radnych. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  12 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/249/2020  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Raciborki” w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Trzesieka II” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  16 głosami „za”, przy 1 glosie „wstrzymującym się” i 0 głosach 

„przeciw”  podjęła uchwałę 

Nr XXVI/250/2020  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Trzesieka II” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Szczecińska” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 
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Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, to uchwała techniczna dot. tekstu jednolitego. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/251/2020  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Szczecińska” w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, ta uchwała również dotyczy tekstu jednolitego. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/252/2020  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Obszaru Miasta Szczecinek na 

lata 2019-2026. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały; 

 omówił uchwałę oraz jej uzasadnienie, w tym jej kwestie finansowe. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że na sali obrad znajduje się współautor Strategii, gdyby ktoś z radnych miał jakieś 

pytania, ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/253/2020  

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Obszaru Miasta Szczecinek  

na lata 2019-2026. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto Szczecinek udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania  

z tych obiektów. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/254/2020  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto Szczecinek udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad  

korzystania z tych obiektów. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

utworzonej w ramach Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/255/2020  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji utworzonej  

w ramach Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.14. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na 

uchwałę Nr L/427/2017 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja dwukrotnie obradowała w sprawie tej skargi, 

 na pierwszym posiedzeniu zajęła się kwestia merytoryczną, 

 po wysłuchaniu wyjaśnień mecenasa i Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego Komisja jednogłośnie  

przyjęła stanowisko, aby rekomendować Radzie Miasta uznanie skargi za bezzasadną, 

 na kolejnym posiedzenie Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt proponowanej uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja procedowała podobnie jak Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności i rekomenduje 

Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/256/2020  

w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na uchwałę  

Nr L/427/2017 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.15. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17  głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XXVI/257/2020  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Bez uwag. 

 

17.Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Bez uwag. 

 

18. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Bez uwag. 

 

19.Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Tomasz Wójcik radny: 

 w ramach tzw. Tarczy Antykryzysowej rząd uruchomił fundusz wspierający samorządy, czy Miasto 

jakieś środki w ramach tego funduszu, jeśli tak to w jakiej w kwocie i jak zostały lub zostaną one 

wydatkowane ? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

  Miasto otrzymało już środki z tego funduszu  w kwocie 3.450.000,00zł; 

 termin wydatkowania tych środków nie jest określony, nie musi to nastąpić do końca bieżącego roku; 

 obecnie decyzja na co te środki zostaną przeznaczone jeszcze nie zapadła; 

 prowadzone są analizy, radni będą o tym na bieżąco informowani na kolejnych sesjach; 

 ze względu na ograniczenia działalności związane z koronawirusem straty odnotowuje SAPiK, Aqua-tur, 

i Miasto będzie musiało te straty pokryć; 

 to pierwsza transza funduszu dla samorządów, rząd przygotował już drugą transzę, do której Miasto 

również złożyło już aplikację. 

 

Tomasz Wójcik radny: 

 czy Burmistrz przewiduje otwarcie na pomysły radnych, na co wydatkować w/w środki z tego funduszu? 

 

Daniel rak Burmistrz: 

 zawsze jest skłonny wysłuchać i korzystać z sugestii radnych. 
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Jacek Brynkiewicz radny: 

 zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, czy jest szansa przekonać Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków, aby w strefie, w której radny mieszka uzyskać zgodę konserwatora na montowania na 

dachach domów jednorodzinnych baterii fotowoltaicznych? 

 radny wie, że te kwestie określa miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego i że trzeba złożyć 

stosowny wniosek o zmianę planu, ale jaka jest szansa, że konserwatora zabytków się zgodzi i czy 

Miasto może w tej kwestii jakoś pomóc? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta:  

 jak radny słusznie sam zauważył potrzebny jest wniosek o zmianę planu; 

 Burmistrz nie jest w stanie przewidzieć, jak zareaguje konserwator zabytków, ale zdaniem Burmistrza 

jest to propozycja warta poparcia; 

 najpierw potrzebny jest jednak wniosek o zmianę planu, który pozwoli uruchomić stosowną procedurę. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

 zapytał, czy jest możliwość zadaszenia dwóch przystanków autobusowych komunikacji miejskiej przy  

ul. Słowiańskiej, gdzie nie ma nawet ławeczek, a z przystanków korzysta dużo ludzi? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta:  

 skonsultuje to z Panią Dyrektor Wydziału Komunalnego i z zarządem drogi, to nie powinien być drogi 

koszt, oczywiście nie będą to zadaszenia takie jest z systemem multimedialnym. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

 czy mógłby uzyskać informacje, czy można uzyskać dotację na zainstalowanie systemu 

fotowoltaicznego, jeśli dom jest ogrzewany gazowo ? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta:  

 poprosił Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego o zajęcie stanowiska. 

 

Seweryn Lecki Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego: 

 zaprosił radnego do swojego biura, gdzie wyjaśni radnemu wątpliwości. 

 

Obrady opuścił radny Janusz Rautszko. Zostało 16 radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 na poprzedniej sesji Rady Miasta pytał o możliwość zapewnienia przez Miasto seniorom bezpłatnych 

szczepionek na grypę, czy jakieś kroki zostały w tym temacie poczynione? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 postara się udzielić radnemu pisemnej odpowiedzi; 
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 zostały wyznaczone osoby do rozpatrzenia tej kwestii; 

 biorąc pod uwagę wymogi związane z rozpisaniem obowiązkowej procedury wyłonienia podmiotu, który 

miałby te szczepionki zapewnić, będzie to raczej trudne do zrealizowania w tym roku, 

 chyba, że przyjmie się program długofalowy; 

 uważa, że warto o to zabiegać i takiej pomocy mieszkańcom udzielić. 

 

Obrady opuścił radny Jerzy Kania. Zostało 15 radnych. 

 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wniosków ani oświadczeń nie zgłoszono  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła posiedzenie. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 9.45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


